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Proszq o informacje odnoSnie Strefy Rozwoju Gospodarczego-Parku

Przemysfowo-Technologicznego we Wloclawku w przedziale lat 2015-2018 :

r jakie sE koszty utrzymania strefy w/w latach tqcznie , jakie w 2017 roku

o ile firm i na jakiej powierzchni operuje produkcyjnie,

. czy ijaka firma opu5cila strefq i z jakiego powodu lub te' nie korzysta ze

wsparcia publicznego w postaci r62nego rodzaju zwolnied

o na jakich zasadach i jaka firma obiqta czq5i strefy; dzier2awa, leasing,

sprzedai

o jakie firmy , ile, i z jakiego wsparcia korzystajq

o ile os6b dodatkowo zostalo zatrudnionych po wej6ciu w strefq

o czy prowadzony jest monitoring w/w zatrudnienia

r jaka powierzchnia strefy jest jeszcze do objqcia
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